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Terugblikken 

► Werkbezoek Marjolein Jansen (DG Ruimtelijke Ordening van het Ministerie van VRO) 

Op donderdag 3 oktober jl. ontvingen wij Marjolein Jansen, Directeur-Generaal Ruimtelijke Ordening van het Mi-

nisterie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties, en Peter Kerris, Hoofd Regionale Regie en Landelijk Gebied 

van het Ministerie van Volkshuisvesting en Ruimtelijke Ordening (VRO), voor een bezoek aan Regio Rivierenland. 

Ook Ard Wolters (Ministerie I&W), Henk van den Berg (VNG), Valéry Hunnik (Waterschap Rivierenland) en Jeroen 

Haas (ook Waterschap Rivierenland) en Jan Willem Kamerman van de provincie Gelderland waren aanwezig. 

 

 
Gesprek in Restaurant Dukdalf en op de Blokhutboot over de Maas naar Ammerzoden. 

Na afloop bedankten wij Marjolein en Peter voor hun komst naar de regio met een appel- en perenboompje. 

 

Wij spraken in Restaurant Dukdalf in Kerkdriel hoe wij in onze prachtige, maar tegelijkertijd kwetsbare regio bij 

onze ruimtelijke ordening rekening moeten houden met het water en de bodem en hoe wij omgaan met ons 

“groenblauwe raamwerk”. Vervolgens zetten wij het gesprek aan boord van de Blokhutboot voort. Wij voeren over 

de Maas naar Ammerzoden. Lees hier een uitgebreider verslag van dit waardevolle bezoek. 

 

► European Week of Regions and Cities 

Op dinsdag 8 en woensdag 9 oktober jl. bezochten wij met een aantal bestuurders uit de regio de European Week 

of Regions and Cities in Brussel. Wij vertrokken ’s middags vanuit Tiel en sloten aan bij de netwerkbijeenkomst van 

de provincies Gelderland en Overijssel in het indrukwekkende Autoworld in het Jubelpark. Aansluitend was er een 

diner van de vier regio’s AgriFood Capital, FruitDelta Rivierenland, Greenport Venlo en Regio Foodvalley. 

 

 
Van links naar rechts: onderweg naar Brussel (in de file op de A2), ondertekening van de intentieverklaring voor 

de aansluiting van FruitDelta Rivierenland bij FoodNL en de delegatie van FruitDelta Rivierenland. 

 

Op woensdag 9 oktober ondertekenden Servaas Stoop, (toen nog) waarnemend voorzitter van Regio Rivierenland, 

en Kees van Rooij, voorzitter van FoodNL, een intentieverklaring om FruitDelta Rivierenland met ingang van het 

nieuwe jaar aan te laten sluiten bij FoodNL. Ook werd een intentieverklaring ondertekend om samen met de Euro-

pese regio’s Vlaanderen en Galicië te strijden tegen voedselverspilling. Dat onderwerpt raakt ook FruitDelta Rivie-

https://www.linkedin.com/feed/update/urn:li:activity:7247855540754612225


renland waar – bijvoorbeeld met geld van de vorige Regio Deal – initiatieven van de grond zijn gekomen die er aan 

bijdragen voedselverspilling in de fruitsector tegen te gaan. 

Wij luisterden vervolgens naar Gijs Schilthuis, werkzaam bij het Directoraat-Generaal van de Europese Commissie, 

Carla Boonstra (Permanente Vertegenwoordiging van NL bij de EU) en Bas van der Voort, sinds afgelopen zomer 

delegatielid van de PSE-fractie in het Comité van de Regio’s. 

Wij kijken terug op twee waardevolle dagen vól ontmoetingen en gesprekken. Fijn om met een aantal bestuurders 

FruitDelta Rivierenland in Brussel te hebben kunnen vertegenwoordigen. 

 

► Aandacht voor Rivierenland bij de Begrotingsdebatten I&W en BZK 

De afgelopen weken vonden verschillende begrotingsdebatten plaats. Met het oog hierop hadden wij onder andere 

contact met de Tweede Kamerfractie van de SGP. Zowel tijdens het begrotingsdebat Infrastructuur & Waterstaat 

als het debat Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties werd aandacht besteed aan Regio Rivierenland: 

• "De SGP drong eerder aan op het uit de pauzestand halen van belangrijke infraprojecten. […] Ik noem ook de 

A2 tussen Deil en Vught en de A15 bij Papendrecht. Het kan toch niet zo zijn — ik geloof het ook niet — dat 

deze minister dit opnieuw voor zich uit gaat schuiven?" 

• "Het kabinet schrijft in het Regeerprogramma 'dat elke regio telt'. Dat is mooi, want elke regio heeft ook 

specifieke uitdagingen. Maar die zijn in Flevoland écht anders dan in Zeeland of in Rivierenland. Helaas voegt 

het Regeerprogramma de daad echter niet bij het woord, want het kabinet gaat alleen aan de slag met regio’s 

die aan de randen van ons land liggen. Die regio’s verdienen zeker ondersteuning, maar er liggen natuurlijk 

veel meer regio's tussen de Randstad en de rand van het land. De SGP doet een dringend beroep op de 

minister om alle regio's die langjarige plannen willen maken een kans te willen geven." 

André Flach en Caroline van der Plas (BBB) dienden naar aanleiding van het debat een motie in. De motie 

(waarin het kabinet werd opgeroepen élke regio de gelegenheid te geven met het Rijk te spreken over een 

kansenagenda voor een gebiedsgerichte aanpak) kon op veel steun rekenen maar vanwege de tegenstemmen 

van PVV, VVD en NSC en VOLT en JA21 werd de motie helaas verworpen. 

 

► Dag van Gelderland 

Op vrijdag 11 oktober jl. vond in Hotel Van der Valk in Tiel de Dag van Gelderland plaats. Het thema luidde: “De 

toekomst van Gelderland begint nu”. De middag werd geopend door Commissaris van de Koning Henri Lenferink 

en burgemeester Frank van der Meijden. Lees hier een uitgebreider verslag. 

 

 
 

► Landbouwborrel Brussel 

Op 14 oktober jl. bezocht ik samen met AgriFood Capital en Greenport Venlo de traditionele landbouwborrel in het 

Holland House in Brussel. De netwerkbijeenkomst werd ditmaal georganiseerd door Europarlementariër Bert-Jan 

Ruissen (SGP). Ook de Europarlementsleden Jessika van Leeuwen (BBB), Ton Diepeveen (PVV), Sander Smit (BBB) 

en Jeannette Baljeu (VVD) waren aanwezig. 

 

AgriFood Capital, FruitDelta Rivierenland, Greenport Venlo en Regio Foodvalley werken samen met ondernemers 

en onderwijsinstellingen aan innovatieve oplossingen voor een duurzaam voedselsysteem, in het bijzonder op de 

thema’s eiwittransitie (van belang voor ons paddenstoelenpact) en voeding en gezondheid (van belang voor ons 

fruit- en laanboompact). Wij richten ons daarbij ook op andere Europese regio’s. Wij gaan – met de vorming van 

een nieuwe Europese Commissie – een interessante periode tegemoet. De beoogd Eurocommissaris Christophe 

Hansen gaat – nadat hij formeel is benoemd – een plan schrijven. Hij krijgt daar 100 dagen de tijd voor. FoodNL 

reikt hem daarvoor de komende periode wat handvatten aan. 

https://www.linkedin.com/feed/update/urn:li:activity:7250936092177182720


Wat staat er de komende periode op de agenda? 

► Op de kalender… 

Een greep uit de activiteiten die de komende maand op de agenda staan: 

• Op 6 november 2024 brengt de Statenfractie BBB een werkbezoek aan Regio Rivierenland. Wij nodigen in deze 

periode alle Statenfracties uit voor een werkbezoek aan de regio; volgende week dus de BBB-fractie. 

• Op 8 november 2024 brengt Tweede Kamerlid Suzanne Kröger (GroenLinks/PvdA) een bezoek aan Regio Ri-

vierenland/FruitDelta Rivierenland. Ik heb haar uitgenodigd omdat zij recent een initiatiefnota maakte over het 

belang van energiecoöperaties voor het energiesysteem van de toekomst. In de volgende editie van de Nieuws-

flits PA&Lobby een terugblik op het werkbezoek. 

• De maand november staat ook in het teken van het uitgestelde BO Leefomgeving en BO MIRT en op maandag 

25 november 2024 het Notaoverleg MIRT (10.00-22.00 uur) in de Tweede Kamer. Ook belangrijk met betrek-

king tot onze mobiliteitsopgaven. Wij trekken hierbij nauw op met de provincie Gelderland en de gemeente ’s-

Hertogenbosch voor wat betreft de A2. 

• Ik ben daarnaast bezig met het voorbereiden van nieuwe werkbezoeken met ministers en staatssecretarissen, 

Kamerleden, Statenfracties en relevante partners, zoals bijvoorbeeld de Euregio Rhein-Waal. 

 

► Regio Deal FruitDelta Rivierenland “Floreren in de vruchtbare delta van Nederland” 

• Tenslotte… wij hebben de aanvraag voor een nieuwe Regio Deal FruitDelta Rivierenland ingediend. Het kabinet 

neemt in maart 2025 een besluit over de aanvragen en de toekenningen. De afgelopen maanden dachten wij 

met rijk, provincie, gemeenten en tientallen samenwerkingspartners over deze aanvraag na. Wat hebben wij 

– als krachtige, maar ook kwetsbare regio – nodig voor toekomstbestendig wonen, ondernemen en leven? Wat 

doen wij zelf? En waar hebben wij ondersteuning nodig van het rijk? Wat dragen wij zelf bij en wat vragen wij 

aan het rijk? Het Algemeen Bestuur stelde de aanvraag op 16 oktober jl. vast. Op maandag 4 november 2024 

communiceren wij over onze aanvraag. Deelt u de berichtgeving daarover? Samen kunnen wij ervoor 

zorgen dat de aanvraag opvalt en onder de aandacht van de juiste personen wordt gebracht. 

 

Meer informatie? 

• Bertil Rebel / Strategisch Adviseur Public Affairs & Lobby FruitDelta Rivierenland 

• Tel. 06-15307372 

• Mail: brebel@regiorivierenland.nl 
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